

Referat af bestyrelsesmøde

9. oktober 2025

Emne: Bestyrelsesmøde		
Formål med mødet: At behandle punkterne og evt. indkomne spørgsmål		
Anvendelse af mødets resultat: Sørge for DcH Vejle drift		
Dato: Torsdag d. 9. oktober 2025	Medbring: Kalender	Mødedeltagere: Flemming, Jette, Dorte, Ditte, Joan, Lene
Tid: Kl. 18.30 – 21.00		Mødeindkaldelse sendt rundt:
Sted: Hos Jette		
Forplejning: Ditte		
Punkter: 1. Næste mødedato Vi mødes d. 21. oktober kl. 18.00 inden udvalgs/bestyrelsesmøde. Bestyrelsesmøde torsdag d. 20. november kl. 18.00 – 21.00. Holdes i klubben. Flemming sørger for forplejning. Generalforsamling lørdag d. 24. januar. Kl. 13.00 – 15.00 Bestyrelsen mødes kl. 11.00. 2. Info fra formanden (Flemming) Boxerklubben har kontaktet mig, og de vil gerne benytte vores toiletter. De har talt med kommunen og fået oplyst at de er berigtiget til det. Så vi skal fastsatte et beløb til driften. Nøgler skal så udskiftes så de kun kan benyttes til toiletfacilittet. Den udgift har de accepteret at betale. Jeg har vendt det med Carsten Nielsen. Der laves kun ny nøgle til det ene toilet, som boxerklubben kan bruge. Det andet fortsætter som nu med at være det vi bruger med vores nøgle til klubhuset. Vi har naturligvis også en nøgle hængende til gæste toilettet. Der bliver fundet en pris. 75 kr. om året pr. medlem i boxerklubben. Dette inkluderer vandforbrug, rengøring, strøm og afledning/tømning. Forsikring af klubhuset. Flemming får lavet aktuelle aftaler med forsikrings selskabet. DDN: Der er planlagt aktivitetskalenderen for 2026 i kredsen. Startgebyrerne er vedtaget med få ændringer. Landsforeningen vil gerne have, at vi sætter os ind i strategiplanen. (2026 – 2030).		

3. Økonomi (Jette)

Alle har nu fået lavet børneattest.

Vi så på resultatopgørelsen for DCH Vejle, og det ser fint ud.

Prisen for terrassen vil blive afskrevet over 10 år med ca. 20.000 kr. om året.

De 100 kr. vi alle skal betale i klubkontingent skal dække noget af driften til vand, el, septiktank og rengøring.

4. Info fra konkurrenceudvalget (Joan)

Der er afholdt nogle konkurrencer, der er gået godt.

Dog var der noget bøvl med ventelisten i klubmodulet til NW konkurrencen.

Der er også afholdt klubmesterskab i C-konkurrencen og Nosework.

19. oktober er der en Lille Nordisk og d. 30. november en Rally konkurrence.

5. Info fra Træningsudvalget (Dorthe)

Sidste nyt fra instruktører udvalget:

Det er med stor glæde at vi nu har fået Hoopers ind som hold træning i klubben, Jan Bennett Hansen er vendt tilbage til os, tak for det Jan.

Vidensbank i DCH Vejle: det er dejligt at så mange har vist interesse for vores vidensbank og gerne tilbyder foredrag, kurser eller lignede til vores frivillige, en win-win situation hvor alle får noget ud af det, en stor tak.

Sommeren over er der blev sagt nej til 10 hvalpe, vi har desværre ikke instruktør ressourcer nok til at tage et hold mere, vi har kørt 4 hold igennem i 2025, næste hold startes op onsdag den 7. januar 2026 med Lis Alstrup og Malene Schilling Pedersen, tak for det.

Tak til Karina Østerbro for at tage Claus Knage Pedersen hold under Claus's sygdom, vi har nu fordelt holdet ud på Hennings C/B hold om onsdagen, indtil Claus kommer tilbage.

Tak til Susanne Schubert Andersen for hendes ihærdighed med tricks holdet, det er faktisk vigtigt for hundene at vi kan tilbyde den form for træning, som både giver motivation og glæde for hund og hundefører.

Tak til alle instruktører og instruktør føl I er fantastiske, det er dejligt at se hvordan I sprudler af energi når I underviser.

Der holdes instruktør møde tirsdag den 4. november kl. 19.00 kom gerne med punkter der skal drøftes.

DDN fik et brev fra forretningsføreren om at vi skal få registreret vores medlemmer til hvilke konkurrencer, de kan deltage i. Dorthe har indført det i klubmodul at medlemmerne kan deltage i konkurrencer som svarer til de hold de går på.

Fauna appen er en elektronisk startbog. Skal der stadig være en startbog til dem, der f.eks. skal deltage i konkurrencer i udlandet?

Der bliver lukket for tilgang til nosework, og der bibeholdes de hold vi har nu.

6. Info fra Pladsudvalg (Ditte)

Tag og stern er utæt i køkken klubhuset og Ditte har kontaktet kommunen for at få de sidste penge, vi har stående hos dem.

Vi får sat arbejdet i gang, så vores klubhus ikke bliver ødelagt af fugt her til vinter.

7. Ansøgning af fondsmidler:, Flemming Buhl, Anette Fonder Nielsen og Dorthe Dalgaard indgår i en arbejdsgruppe.

Hvad skal vi søge til?

En arbejdsdag, der skal ryddes op omkring klubhuset og inde i container, nogle der har en bil og en trailer. Dato og info kommer.

8. Kommende aktiviteter

Søndag d. 19. oktober kl. 7.00 – 16.00 – Lille Nordisk konkurrence i spor og rundering.

Tirsdag d. 21. oktober kl. 19.00 – 21.00 – Udvalg/bestyrelsesmøde

Lørdag d. 25. oktober kl. 10.00 – 12.00 – Kursus i Nosework markering

Lørdag d. 25. oktober kl. 14.00 – 17.00 – Medlemsmøde

Fredag d. 31. oktober kl. 17.30 – 21.30 – Foredrag med Michael Thomsen

Lørdag d. 8. november kl. 10.00 – 12.00 – Kursus i Nosework markering

Lørdag d. 8. november kl. 18.00 – 23.59 – Klubfest

Fredag d. 21. november kl. 18.30 – 21.00 – Foredrag om Hundens oprindelse

Lørdag d. 22. november kl. 08.00 – 16.00 – Sporkursus

Lørdag d. 22. november kl. 10.0 – 12.00 – Kursus i Nosework markering

Lørdag d. 29. november kl. 14.00 – Juleafslutning

Søndag d. 30. november – Indendørs Rallykonkurrence

9. Evt.

Ingen punkter til eventuelt.